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В статье анализируется юридический феномен конвергенции романо-германской и англосаксонской 
правовых семей применительно к праву собственности гражданского права России. Ввиду происходящих 
процессов глобализации и экономической интеграции государств происходит конвергенция двух право-
вых семей в гражданском праве России с учетом специфических особенностей национального права. Автор 
поддерживает мысль о том, что конвергенция в сфере моделей права собственности реализуется с учетом 
основных положений и незыблемости принципов семьи континентального права, к которой принадлежит 
Российская Федерация.
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The article analyzes the legal phenomenon of convergence of the Romano-German and Anglo-Saxon legal 
families in relation to the property law of civil law of Russia. In view of the ongoing processes of globalization and 
economic integration of States, there is a convergence of two legal families in the civil law of Russia, taking into 
account the specific features of national law. The author supports the idea that the convergence in the field of 
models of property law is taking into account the basic provisions and inviolability of the principles of the family of 
continental law, to which the Russian Federation belongs.
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